



請以英文正楷填寫，在適當空格內劃上「✓」號及在不適用的欄內，填上「不適用」/「N/A」字樣。
Please complete in BLOCK LETTERS, "✓" in the appropriate box(es) and if any of the section is not applicable, please indicate by writing "N/A" in that section.
所有申請人必須填寫第一部分的個人資料，如申請人未滿十八歲，亦請填寫第二部分的監護人/父母資料並加以簽署。
All applicant must complete part I, if applicant is under the age of 18, please also fill in part II and sign.

第一部分 (Part I)

\*必須申報 Mandatory information

個人資料 Personal Particulars

Form with fields: 英文姓名\* (請先寫姓氏) Name in English\* (Surname first), 中文姓名 Name in Chinese, 出生日期\* (年/月/日) Date of Birth\*, 年齡 Age, 性別\* Gender\* (Male/Female), 身份證明\* Identification\* (HKID Card No./Birth Cert No. or Other Identification No.), 手提及住宅電話號碼\* Mobile/Home Tel No., 電郵地址\* Email Address\*, 就讀學校名稱 Name of School, 職業 Occupation, 教育程度 Educational Level, 國籍 Nationality, 住宅地址\* Home Address\*, 區份\* District\* (Hong Kong, Kowloon, New Territories)

請選擇參與的少訊區份(只可選一項，如未有選擇任何選項，本會將根據申請人居住之區份安排所屬分區)
Please select a preferable JPC District (Please only select one of the below districts, or we will allocate according to your residential address)

- 油尖區 Yau Tsim District, 深水埗區 Sham Shui Po District, 旺角區 Mongkok District, 九龍城區 Kowloon City District, 黃大仙區 Wong Tai Sin District, 觀塘區 Kwun Tong District, 將軍澳區 Tseung Kwan O District, 秀茂坪區 Sau Mau Ping District, 西區 Western District, 東區 Eastern District, 灣仔區 Wan Chai District, 中區 Central District, 葵青區 Kwai Tsing District, 荃灣區 Tsuen Wan District, 沙田區 Sha Tin District, 大嶼山區 Lantau District, 元朗區 Yuen Long District, 邊界區 Border District, 大埔區 Tai Po District, 屯門區 Tuen Mun District, 水警海港區 Marine Port District

第二部分 (Part II)

監護人/父母姓名(與申請人關係) Name of Guardian / Parent (please state the relationship) \_\_\_\_\_ ( )

監護人/父母聯絡電話 Contact Tel. No. of Guardian / Parent \_\_\_\_\_

申請人簽署 Signature of Applicant \_\_\_\_\_

監護人/家長簽署 Signature of Guardian / Parent \_\_\_\_\_

申請日期 Date \_\_\_\_\_

遞交申請表格 Submission of application form

請將已填妥表格親身或郵寄至各區警署並註明「警民關係組」收或郵寄至香港灣仔告士打道5號稅務大樓15樓警務處公共關係部少年警訊組收。
Please submit the application form by post or submit in person to each district police station with the indication of the 'Police Community Relations office or post it to the Junior Police Call Section, Public Relations Wing, Hong Kong Police Force, 15/F, Revenue Tower No.5 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong.

職員專用 Official use only

Table with 2 columns: Police District, JPC Membership No.

\* 本會所收集的個人資料，祇供少年警訊之用。如要求查閱或更改個人資料，請向公共關係部總督察(支援)提出。
The collected personal data is solely used for activities of JPC. Should you wish to access to your personal data, you may approach Chief Inspector (Support) of Public Relations Wing.

如有查詢，請於辦公時間致電3660 0600或電郵 jpc@police.gov.hk，與香港警務處公共關係部社區關係分課1少年警訊組聯絡。
For inquiries, please contact Junior Police Call Section (JPC) of Community Relations Division 1, Public Relations Wing at 3660 0600 or email to jpc@police.gov.hk during office hours.

